
RADA  POWIATU   

    w SŁUPSKU           

 

OR-II-R.0002.46.2018  

        

Protokół Nr XLVI/2018 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 28 sierpnia 2018 roku 

 

 

XLVI sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Słupsku ul. Szarych 

Szeregów 14, w sali konferencyjnej nr 202  od godz.13 00. 

 

Ad. I     

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - otworzył XIIV sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał gości: 

Pana Leszek Gurski – komendant Miejskiej Policji w Słupsku. 

Pana Włodzimierz Sławny – Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Słupsku. 

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Zdzisławem Kołodziejskim. 

Powitał kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, przedstawicieli mediów i wszystkich 

przybyłych na sesję. 

 

Obsługę prawną zapewniła radca prawny pani  Beata Sadowska. 

Protokolantem obrad była pani Irena Kaczmaryk z Wydziału  Organizacyjnego. 

 

Ad. II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 19 radnych, na stan ustawowy Rady 21 radnych. Stwierdził,                   

że obrady były prawomocne. 

(listy obecności radnych i gości stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu) 

            

Do protokołowania wyników głosowania sesji wyznaczył wiceprzewodniczącego Rady pana 

Wojciecha Krasuckiego. 
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Ad. III  

Zmiany w porządku obrad 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przypomniał, że porządek obrad 

przekazał wcześniej do zapoznania się. (zał. nr 3 do protokołu) 

 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma inne propozycje do porządku obrad. Takich propozycji nie było.  

przystąpił do realizacji programu sesji.  

  1. Otwarcie sesji. 

  2. Stwierdzenie kworum. 

  3. Zmiany w porządku obrad. 

  4. Przyjęcie protokołów XLIV i  XLV sesji. 

  5. Interpelacje i zapytania radnych. 

  6. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz z wykonania  

      uchwał Rady Powiatu Słupskiego. 

 7. Podjęcie uchwał:  

      1) zmieniająca uchwałę Nr XXXVII/357/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia 2017r.  

          w sprawie określenia Regulaminu pomocy materialnej o charakterze motywacyjnym w ramach  

          Lokalnego Programu Wspierania Uzdolnień w Powiecie Słupskim, 

      2) zmieniająca uchwałę Nr XXV/228/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016r.  

          w sprawie określenia zasad, trybu przeznaczenia i pozbawienia oraz rodzajów i wysokości  

          określonych stypendiów sportowych, 

      3) zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/256/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 28 marca 2017 r.  

           w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i szkół specjalnych do nowego  

           ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół  

           ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na terenie Powiatu Słupskiego na okres  

           od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.,         

      4) zmieniająca uchwałę Nr XLI/381/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 marca 2018 roku  

          w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu  

          Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych,  

5) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub    zarządzającym jest Powiat Słupski oraz warunków i zasad korzystania                      

z tych przystanków, 

6) w sprawie zmian w Statucie Powiatu Słupskiego; 

7) w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych przez 

mieszkańców powiatu słupskiego; 

     8)  w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Starosty Słupskiego, 

     9) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 rok. 

  8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

  9. Wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Zakończenie sesji. 
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Ad. IV  

Przyjęcie protokołów XLIV i  XLV sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przypomniał, że protokół XLIV sesji 

był wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego. Zapytał, czy radni mają uwagi? 

Uwag nie było. Stwierdził, że protokół XLIV sesji Rady, został przyjęty.    

Również protokół XLV sesji był wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego.    

zapytał, czy są uwagi? Uwag nie było. Stwierdził , że protokół XLV sesji Rady, został przyjęty. 

 

Ad. V  

Interpelacje i zapytania 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –  zapytał, czy radni chcieliby złożyć 

interpelację na piśmie. Głosu udzielił radnej Marii Kobylarz. 

 

Radna Maria Kobylarz – interpelowała w sprawie drogi powiatowej nr1189G na terenie gminy 

Potęgowo. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –  głosu udzielił radnej Annie Pietrzak. 

 

Radna Anna Pietrzak - interpelowała w sprawie wycinki krzewów oraz znacznego uskoku                        

tj. dużej różnicy w poziomie jezdni w stosunku do pobocza, którego utwardzenie zostało wymyte 

przy drodze 1177G na odcinku: pas startowy – Dobieszewo, a także wymytego utwardzenia pobocza 

i dużego uskoku przy drodze 1174G w Jaworach w Gminie Dębnica Kaszubska. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć zapytanie. Głosu udzielił radnej Bożenie Przyborowskiej. 

 

Radna Bożena Przyborowska - zapytała w sprawie skrzyżowania drogi 1158G Kuleszeewo-

Lulemino-Kwakowo, kiedy będzie szansa na realizację tego zadania. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera - zapytał o przetarg na most w Damnie i o sprawę chodnika w Główczycach 

– kiedy będzie realizowane to zadanie. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Andrzejowi 

Kordylasowi. 

 

Radny Andrzej Kordylas - zapytał, czy wpłynęła petycja mieszkańców Starej Dąbrowy i czy jest                  

w trakcie realizacji. 
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Ad. VI 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz  

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu staroście. 

       

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – zwracając się do Przewodniczącego Rady i Wysokiej Rady 

przedstawił Sprawozdanie, które stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – otworzył dyskusje nad 

przedstawionym Sprawozdaniem. Głosu udzielił radnemu Andrzejowi Zawadzie.  

 

Radny Andrzej Zawada – doprecyzował pytanie zadane na Komisji Polityki Społecznej w sprawie  

skutku wniosku Słupskiego Szkolnego Związku Sportowego na dofinansowanie Olimpiady 

Młodzieży, a dotyczyło  rozszerzenia o 50 zł kosztu posiłku dla dziecka, które uczestniczy                                      

w zawodach kilka godzin. Odpowiedział Pan, że odpowiedź jest negatywna. Zapytał, czy we wniosku 

znalazła się konkretna kwota jeśli tak, to jak i co było powodem odmowy, czy tylko i wyłącznie brak 

środków, czy inne powody, jakie.    

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – odpowiedział, że Zarząd rozpatrywał wniosek Słupskiego 

Szkolnego Związku Sportowego, a dotyczy kwoty 20 000 zł przeznaczone na dofinansowanie 

wyżywienia dzieci i młodzieży, a także zwiększenie płatności dla organizatorów tych zawodów, czyli 

dla sędziów, opieki medycznej itd. Odmowa Zarządu była podyktowana tym, że już wcześniej                         

z gminami były wypracowane uzgodnienia, że pozostaje na tym samym poziomie, co nie oznacza,      

że w przyszłości nie będzie można aneksować. Teraz są na etapie zamieszania tuż przed budżetami, 

że nie chcieli tego zamieszania wprowadzać. Dodał, że jest to kwota duża, bo przeznaczają 80 000 zł 

na to przedsięwzięcie.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Andrzejowi 

Zawadzie. 

 

Radny Andrzej Zawada  - zwrócił, uwagę na to, że wniosek dotyczył roku 2000 i kolejnych lat,                       

a także i tego. Sugeruje rozważenie możliwości rozmowy ze Słupskim Szkolnym Związkiem 

Sportowym o doprecyzowanie przez nich wniosku, ponieważ pozostało cztery miesiące, a bywają 

takie sytuacje. Nie mówi o zwiększeniu kosztów, np. pielęgniarka  za osiem godzin otrzymuje 

pięćdziesiąt zł., ale chodzi o posiłki dla dzieci. Uważa, że byłaby to dużo mniejsza kwota na ten rok 

kalendarzowy niż 20 000 zł.   

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – nie sadzi, żeby zawody trwały osiem godzin. Natomiast,                    

że kwoty są nie wysokie, to się z tym zgadza. Natomiast nie chcą robić zamieszania, kiedy                                   

są uzgodnienia poczynione z gminami.  
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Markowi 

Kołtunowi. 

 

Radny Marek Kołtun – zwrócił uwagę, że zabrakło w sprawozdaniu informacji o udziale                                     

przedstawicieli Powiatu w uroczystościach 74 rocznicy Powstania Warszawskiego, które odbyły się 

w Parku. Źle wyglądało, kiedy wyczytywano delegację Starostwa do złożenia wiązanki, a nikogo nie 

było. Warto byłoby dopilnować, żeby ktoś z przedstawicieli zarządu, czy rady był na takich 

uroczystościach. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – odpowiedział, że czasami tak się zdarza. Nie było komu 

uczestniczyć, ponieważ w tym czasie byli w innych miejscach. Dodał, że starają się, by na takich 

uroczystościach ktoś uczestniczył.    

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Andrzejowi 

Zawadzie. 

 

Radny Andrzej Zawada  - zwracając się do starosty, podziękował, bo to jego przejęzyczenie. 

Rzeczywiście nie znane Panu są sytuacje  kiedy zawody trwają osiem godzin. Chodziło o sytuacje, 

gdy dziecko wychodzi z domu na zawody i nie zje posiłku w szkole i wraca do domu, to jest osiem 

godzin.  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – odpowiedział, że będą rozmawiać o szczegółach ze Szkolnym 

Związkiem Sportowym, czy rzeczywiście jest tak mało na wyżywienie, bo różne są opinie.  

 

Ad. VII 

Podjęcie uchwał:  

 

Projekty uchwał od ppkt 1 do ppkt 4 były omawiane na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej                       

i zaopiniowane pozytywnie 

        

ppkt 1) zmieniająca uchwałę Nr XXXVII/357/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia  

             2017r. w sprawie określenia Regulaminu pomocy materialnej o charakterze  

             motywacyjnym w ramach Lokalnego Programu Wspierania Uzdolnień w Powiecie  

             Słupskim 

        

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi 

do projektu uchwały. Uwag nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 5 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19   przeciw - 0  wstrzymało się - 0 radnych 
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Stwierdził, że uchwała Nr XLVI/421/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 28 sierpnia 2018r.                    

zmieniająca uchwałę Nr XXXVII/357/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia 2017r.                         

w sprawie określenia Regulaminu pomocy materialnej o charakterze motywacyjnym w ramach 

Lokalnego Programu Wspierania Uzdolnień w Powiecie Słupskim, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu) 

       

ppkt 2) zmieniająca uchwałę Nr XXV/228/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia  

              2016r.  w sprawie określenia zasad, trybu przeznaczenia i pozbawienia oraz rodzajów  

              i wysokości określonych stypendiów sportowych 

       

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi 

do projektu uchwały. Uwag nie było.  

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały 

zechce podnieść rękę, kto jest przeciw? kto się wstrzymał?  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 7 do protokołu)  

podał wyniki głosowania: 

za – 19     przeciw – 0    wstrzymało się – 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVI/422/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 28 sierpnia 2018r.                    

zmieniająca uchwałę Nr XXV/228/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016r.                             

w sprawie określenia zasad, trybu przeznaczenia i pozbawienia oraz rodzajów i wysokości 

określonych stypendiów sportowych, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu) 

 

ppkt 3 ) zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/256/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 28 marca  

               2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i szkół specjalnych do  

               nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia  

               sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na terenie Powiatu  

               Słupskiego na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.         

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi 

do projektu uchwały. Uwag nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 9 do protokołu)  

        

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19   przeciw - 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVI/423/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 28 sierpnia 2018r.                    

zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/256/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 28 marca 2017 r.                   

w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i szkół specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na terenie Powiatu Słupskiego na okres od dnia 

1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r., została podjęta. 
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(uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu) 

  

ppkt 4)  zmieniająca uchwałę Nr XLI/381/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 marca 2018  

              roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego  

              Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi 

do projektu uchwały. Uwag nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 11 do protokołu)  

   

Przystąpił do głosowania  i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19   przeciw - 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVI/424/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 28 sierpnia 2018r.                    

zmieniająca uchwałę Nr XLI/381/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 marca 2018 roku                             

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu)  

 

ppkt 5) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których  

              właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Słupski oraz warunków i zasad  

              korzystania z tych przystanków 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  nadmienił, że projekt uchwały 

omawiany był na posiedzeniach Komisji Rolnictwa Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego, 

Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu  i zaopiniowany pozytywnie. Zapytał, czy radni 

mają pytania. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 13 do protokołu)  

        

Przystąpił do głosowania  i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19   przeciw - 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVI/424/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 28 sierpnia 2018r.                    

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których  właścicielem lub 

zarządzającym jest Powiat Słupski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, została 

podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 14 do protokołu)  

 

 

       

 

 



      8 

Nadmienił, że projekty uchwał w ppkt 6 do ppkt 9 omawiane były na wszystkich posiedzeniach 

Komisji Rady Powiatu i zaopiniowane pozytywnie. 

       

ppkt 6) w sprawie zmian w Statucie Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  głosu udzielił panu Pawłowi 

Lisowskiemu przewodniczącemu komisji statutowej.  

 

Pan Paweł Lisowski przewodniczący Komisji Statutowej – poinformował, że omawiał zmiany                       

w statucie na wszystkich posiedzeniach komisji stałych. Przypomniał, że powołany skład komisji                          

w osobach: Joanna Chabowska, Wojciech Krasucki i ja, ze wsparciem Wydziału Organizacyjnego 

Starostwa Słupskiego przedstawili zmiany. Jeżeli jest potrzeba, żeby szczegółowo wytłumaczyć, to 

odpowie.    

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  zapytał, czy radni mają pytania. 

Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 15 do protokołu)  

        

Przystąpił do głosowania  i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19   przeciw - 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVI/426/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 28 sierpnia 2018r.                    

w sprawie zmian w Statucie Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 16 do protokołu)  

 

ppkt 7) w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych  

              przez mieszkańców powiatu słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  zapytał, czy radni mają pytania.  

Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 17 do protokołu)  

        

Przystąpił do głosowania  i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19   przeciw - 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVI/427/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 28 sierpnia 2018r.                    

w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych przez 

mieszkańców powiatu słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 18 do protokołu)  
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ppkt 8) w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Starosty Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  przypomniał, że uchwała ta była 

tematem na lipcowej sesji i Rada jej nie pojęła. W związku z tym, ponownie wnoszę do uchwalenia 

jej pod obrady rady w dniu dzisiejszym.  

Zapytał, czy radni mają pytania, czy uwagi do projektu uchwały. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 19 do protokołu)  

        

Przystąpił do głosowania  i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 12  przeciw - 2  wstrzymało się - 4 radnych 

pan Zdzisław Kołodziejski starosta nie brał udziału w głosowaniu. 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVI/428/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 28 sierpnia 2018r.                    

w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Starosty Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 20 do protokołu)  

 

ppkt 9) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  przypomniał, że wpłynęła 

autopoprawka, głosu udzielił  pani Dorocie  Majchrzak Głównej Księgowej. 

 

Pani Dorota Majchrzak Główna Księgowa – wyjaśniła, że proponuje się dokonanie zmian                                  

w budżecie Powiatu Słupskiego poprzez zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 328 063 zł,                    

w tym: 

- na wniosek Centrum Administracyjnego Domów dla Dzieci zwiększenie dochodów bieżących  

   o kwotę 2 580 zł, z tytułu wpływu darowizny, z przeznaczeniem na pokrycie części opłat związanych 

   z wypoczynkiem wakacyjnym wychowanków tego Centrum, 

- na wniosek Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku zwiększenie dochodów bieżących  

    o kwotę 100 000 zł z tytułu wyższych wpływów niż zaplanowano za zajęcie pasa drogowego oraz  

   wydatków bieżących o kwotę 105 533 zł z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie dróg  

   powiatowych,  

- na wniosek Domu Pomocy Społecznej w Machowinku zwiększenie dochodów bieżących  

   o kwotę 73 695 zł z tytułu odpłatności za pobyt mieszkańców w DPS i o kwotę 5 780 zł w związku  

   z uzyskaniem wpływów z tytułu refundacji wynagrodzeń z Powiatowego Urzędu Pracy w Słupsku  

   za pracowników zatrudnionych w ramach prac interwencyjnych. Środki z powyższej zmiany  

   przeznacza się na zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 61 475 zł z przeznaczeniem na zakup 

   oleju opałowego na sezon zimowy i środków czystości oraz o kwotę 18 000 zł na zakup środków  

   żywności dla mieszkańców Domu, 

- na wniosek Wydziału Geodezji i Kartografii przeniesienie wydatków bieżących w kwocie 9 990 zł  

  z zakupu materiałów i wyposażenia oraz w kwocie 7 500 zł z zakupu usług pozostałych do wydatków  

  majątkowych celem zabezpieczenia środków na realizację nowego zadania inwestycyjnego 



       10 

pn. „Zakup serwera oraz dysków dla aplikacji systemu Ewid2007 – zintegrowanego systemu obsługi  

  ośrodka dokumentacji geodezyjnej i kartograficznej, gospodarki nieruchomościami oraz architektury  

  i budownictwa” w łącznej kwocie 17 490 zł. Zadanie jest to jednoroczne i nie zmienia wieloletniej  

  prognozy finansowej. 

- na wniosek Wydziału Komunikacji i Drogownictwa zwiększenie dochodów bieżących i wydatków  

  bieżących o kwotę 15 614 zł w celu zabezpieczenie środków na wykonanie tablic rejestracyjnych  

  oraz świadczenia serwisu sprzętowego w systemie Pojazd w Filiach Wydziału Komunikacji 

  i Drogownictwa w Ustce i Kępicach,  

- na wniosek Wydziału Polityki Społecznej zwiększenie dochodów bieżących o kwotę 9 166 zł z tytułu  

  zwrotu części niewykorzystanej dotacji za 2017 r. oraz zwiększenie wydatków bieżących o kwotę   

  3 733 zł, którą przeznaczona na przekazanie dotacji dla warsztatów terapii zajęciowych do miasta  

  Słupska   oraz do Sycewic. Zmiana ta wynika ze wzrostu kosztów pobytu jednego uczestnika    

   warsztatów terapii zajęciowych, a spowodowana jest wzrostem wielkości algorytmu według,  

   którego  liczy się te koszty. 

- na wniosek Wydziału Środowiska i Rolnictwa zwiększenie dochodów bieżących o kwotę 100 100  

  zł, oraz przeznaczenie 100 000 zł na realizację już istniejącego zadania pn. „Termomodernizacja  

  budynku pomocniczego Starostwa Powiatowego w Słupsku przy ul. Szarych Szeregów 14 -  

  docieplenie ścian”, 

 - na wniosek Oddziału Promocji i Współpracy zwiększenie dochodów bieżących o ogólna kwotę  

   21 128 zł z przeznaczeniem na organizację Słupskich Pokopek oraz z organizacją projektu      

   pn. „Zabawa w miasto – dzieci budują swój świat”, 

- na wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Damnicy zwiększenie wydatków  

   majątkowych o kwotę 52 000 zł. Środki te posłużą jako wkład własny  na zakup samochodu do  

   przewozu osób niepełnosprawnych. Pozostałą kwotę dofinansowuje Państwowy Fundusz  

   Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w kwocie maksymalnej 78 000 zł.   

W związku ze zmianami w planie dochodów i wydatków dokonuje się aktualizacji  

poszczególnych załączników do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu słupskiego  

na 2018 rok. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają pytania. Głosu 

udzielił radnemu Andrzejowi Zawadzie 

 

Radny Andrzej Zawada – uważa za niefrasobliwe korzystanie z dofinansowania z dotacji pomocy 

w organizacji Pokopek w kwocie 5 000 zł od Firmy Gaz System. Uważa, że przyjmowanie dotacji 

od firm, które składają wnioski i otrzymują decyzję pozytywną bądź negatywną, uważa za 

niefrasobliwe. Nie zmienił niczego przez dwa, trzy lata, ale oczywiście z punktu widzenia skarbnika 

należy się cieszyć, wpływają środki i trudno się dziwić, niemniej jest to niezręczna sytuacja.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 21 do protokołu)  
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos, takiej woli nie było. 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawką 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk, kto jest przeciw? kto się 

wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw - 0 wstrzymał się - 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVI/429/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 28 sierpnia 2018r.                    

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 22 do protokołu) 

   

Ad. IX 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu Staroście .  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – radna Maria Kobylarz nawiązała do odpowiedzi                                    

do interpelacji z 21 czerwca br. w sprawie drogi Darżynko – Żychlin – Runowo do drogi nr 6 gminy 

Potęgowo. Odpowiedział, że opracowywany jest program funkcjonalno – użytkowy i po opracowaniu 

tego programu, będą potrzebne następne 20 000 zł na opracowanie dokumentacji. Dodał,                                     

że  w budżecie na rok przyszły znajdą te pieniądze bez względu na to, czy wójt gminy będzie chciała                     

tę dokumentacje dofinansować, czy nie. W sprawie dokumentacji nie rozmawiali, będą rozmawiać, 

kiedy będzie dokumentacja i będą zabiegać o dofinansowanie.   

Radna Anna Pietrzak interpelowała w sprawie wycinki krzewów i likwidacji uskoku, odpowiedź 

otrzyma na piśmie. Również pani Bożenie Przyborowskiej odpowie na piśmie w sprawie 

skrzyżowania drogi 1158G Kuleszewo – Lulemino – Kwakowo. 

Odpowiadając radnemu Pawłowi Gonerze, który pytał o przetarg na most w Damnie i o sprawę 

chodnika w Główczycach. Odnośnie mostu wyjaśnił, że znacząco przewyższa kwotę przetargu, 

ponadto termin wykonania w tym roku  jest nie możliwy. Jeżeli ministerstwo nie przedłuży terminu 

do przyszłego roku, to nie podejmą się realizacji tego zadania w związku z tym, że nie mogą zamówić 

segmentów, czy materiałów potrzebnych do realizacji tego zadania. Odnośnie chodnika                                  

w Główczycach wyjaśnił, że rozmowy jeszcze trwają, temat do końca nie jest załatwiony.   

Odnośnie petycji, o której mówił radny Andrzej Kordylas, odpowiedział, że jest to bardzo ważna 

droga, odwiedził tą miejscowość. Jest potrzebna kompleksowa dokumentacja jaka jest możliwa                    

do wypełnienia i o takie środki w przyszłym budżecie będą zabiegać.  

 

Ad. X  

Wnioski i oświadczenia radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć wniosek lub oświadczenie. Głosu udzielił radnej Mari Kobylarz. 
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Radna Maria Kobylarz – wnioskowała o zabezpieczenie w przyszłym budżecie większą kwotę niż                 

20 tys. zł na drogę Gromkowo-Żychlin- Darżyno-Runowo do krajowej nr 6, ponieważ, gdy będą 

pieniądze zabezpieczone, to coś się będzie działo, bo w 2018 roku nic w tym temacie nic się nie 

robiło. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu staroście. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – odpowiedział, że na innych drogach powiatu słupskiego 

zrealizowano wiele zadań w zakresie przebudowy i remontów dróg i dalej się remontuje.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –głosu udzielił radnej Mari Kobylarz. 

 

Radna Maria Kobylarz – powiedziała, że jak rząd PIS-u przejął władzę to pan starosta powiedział, 

że nie będzie schetynówki dla Potęgowa. Pan wojewoda powiedział, że będą środki i okazało się,                   

że było jeszcze więcej, niż państwo się spodziewali. W przyszłym roku będzie jeszcze więcej, bo tak 

zapowiada pan wojewoda i minister, bądźmy dobrej myśli. Wnioskuje o zwiększenie tych środków. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu staroście. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – odpowiedział, że lubi optymistów, ale nie optymistów 

łatwowiernych. Wspomniał, że kiedy realizowali zadania w roku bieżącym, w pierwszej wersji byli 

na liście rankingowej na 13 miejscu, a po poprawce wojewody mieściliśmy się na 60 miejscu. Dodał, 

że jeden z punktów mówi, że będą realizowane zadania te, gdzie będą zadania rządowe. W powiecie 

słupskim jest jedno zadanie „Mieszkanie +” w Kępicach. Czyli jest szansa, że będzie jedno 

dofinansowanie nie dwa. Należy patrzeć realnie.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze. 

       

Radny Paweł Gonera – uważa, że należy remontować drogi tam, gdzie jest największy ruch. Jeżeli 

drogi wojewódzkie są w katastrofalnym stanie w województwie pomorskim, a my będziemy robili 

drogi lokalne, albo drogi na pola. To że na drodze 213 w Główczycach nie doszło do wypadku,                       

to jest cud, takiej drogi z dziurami nie ma w całej Polsce. Dlatego interpelował o moście w Damnie, 

ponieważ gmina Główczyce niedługo będzie odcięta od świata. Nie wyobraża sobie odkładanie 

remontu mostu, bo kiedyś dojdzie do tragedii.  

  

Ad. XI 

Zakończenie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - stwierdził, że porządek sesji został 

wyczerpany. Zamknął XLVI sesję Rady Powiatu Słupski. Podziękował radnym i wszystkim obecnym 

za udział w obradach. 
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zakończenie godz. 1400   

 

(protokół wyników głosowania XLVI/2018 sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 28.08.2018 roku 

stanowi zał. nr  23 do protokołu) 

 

(wniosek i opinie Komisji Polityki Społecznej  z dnia  20.08.2018 r. stanowią zał. nr  24  do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Rolnictwa. Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia  21.08.2018 

roku stanowią zał. nr 25 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia  22.08.2018 r. stanowi 

zał. nr 26 do protokołu) 

      

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na płycie DVD oznaczone Protokół                              

Nr XLVI/2018 sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 28 sierpnia 2018 roku i przechowywane jest 

przy protokole w Wydziale Organizacyjnym. 

 

          

          Przewodniczący Rady 

                    Jan Olech 

Protokołowała: 

Irena Kaczmaryk 
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